海螺建材(泰国)有限责任公司
Conch Building Materials (Thailand) Co., Ltd. 

投标报名申请表
Bid Registration Application Form

	申请日期
Date ofApplication
	年    月    日(投标企业公章)
Year         Month       Day (Official Seal of Bidding Company)

	拟投标项目名称
The name of the
project to be bid
	海螺建材(泰国) 有限责任公司 2025-2026年 LNG 采购招标
(HLXC-TG20250801)
Conch Building Materials (Thailand) Co., Ltd. 2025-2026 LNG Procurement
Bidding
(HLXC-TG20250801)

	投标申请单位名称
Name of bid
applicant
	



	投标联系人 Bidding Contact
	
	手    机
MB No.
	


	联系电话
Contact No.
	

	传    真
Fax No.
	

	
E—mail
	
	邮政编码
Zip Code
	


	通信地址
Contact Address
	[bookmark: _GoBack]





	提交的报名资料清单  List of submitted application materials

	序号
Seria
l No
	
提交资料名称
Name of Submission
	
是否提交   whether to submit
	
备  注
Remark

	

1
	报名单位法定代表人授权委托书、被授权人身份证 	(或护照) ，法人直接投标不需要授权书。         The power of attorney of the legal representative of the registration  unit,  the  ID   card  (or  passport)  of  the authorized person,  and the direct bidding  of the legal person does not require a power of attorney.
	

	

	



2
	

企业有效的营业执照、DBD 文件(复印件并加盖公章， 原件备查)
Valid  business   license   and  DBD   document   of  the enterprise (copy and stamp with official seal, original for future reference)
	




	注册资金：
泰铢
Registered capital:
Thai Baht


	3
	公司简介 Company Profile
	
	

	
4
	企业资质证明件(在有效期内， 加盖公章)         Enterprise  qualification  certificate  (within  the  validity period, stamped with the official seal)
	

	

	5
	企业税务登记许可
Enterprise tax registration license
	
	


备注： 1 、所填写的投标人名称必须为全称，并加盖单位公章方为有效。
Remarks: 1. The bidder's name must be filled in full name and stamped with the official seal of the unit to be valid.
2 、请务必用正楷字或电脑打印填写， 以上所列项目务必填写完整， 以上所填写的信息将 作为项目采购档案归档， 填写后的资料一律不得更改， 请各投标人对所填写资料的真实性、合 法性、完整性负责，若有虚假、舞弊现象所造成的责任和后果自负。
Please use block letters or computer printing to fill in. The items listed above must be filled in completely. The information filled in above will be archived as the project procurement file. The filled-in information must not be changed.  We  are  responsible  for  the  sexuality,  legitimacy,  and  integrity,  and  bear  the  responsibility  and
consequences for any false or fraudulent phenomenon.
3、报名资料发送至 purchaseconch@gmail.com
Send the registration materials to purchaseconch@gmail.com

